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hele året
President Cathrine Lervåg 

Redaksjon: Lidvar Sunde, Magne Lundemo, Arne Vågnes, Harald Gudbrandsen, Thor 
Grønmyr og Sindre Vik 

Møte 30. august 2022 

Haram Bygdebok AS 

Bjørn Sandnes 

Selskapet ble startet i 2006 med 

Thorleif Marken, Bjørn 

Sandnes og Steinar Holmeseth i 

styret. Med en AS kapital på kr 

3 mill. I bøkene er det 2/3 

slektshistorie og 1/3 

næringslivsstoff. Frå 2011 til 

2016 ble føste boka gitt ut samt 

bok nr 2 A og B. Selskapet har 

hattt store kostnader og lite 

inntekter og i november 2016 

manglet det forfattere og alt lå 

nede. Olav Myklebust kom inn 

i 2018 og bok 3 kom ut same 

året. Deretter kom bok 4 i 2020 

og pandemipause i vel ett år. To 

historikere frå VITI skriver nå 

på bok 5. Det er mangle på 

penger og selskapet trenger ca. 

kr 1 mill for å fullføre denne. 

Avtale er inngått med 

Hatlehols. Da blir det til saman 

7 bøker som er utgitt. Et stort 

arbeid for det gamle Haram 

området. 

Lidvar Sunde 

Møte 6. september 

2022  - Sterk og stødig 

Tonje Haugen Ødegård 

På kveldens møte hadde vi besøk 

av Tonje Haugen Ødegård. Hun er 

fysioterapeut ansatt i Ålesund 

kommune. Hun orienterte om 

hvordan de kommunale 

fysioterapitjenestene er 

organisert. Kommunen er 

inndelt i fem områder der Haram 

fastland utgjør ett av disse. 

Tonje informerte også om 

tilbudet «Sterk og stødig», et 

treningsopplegg hun har vært 

med å starte opp i Ålesund 

kommune. Dette er et opplegg 

spesielt for de eldre for å styrke 

muskler, ledd og balanse. Ved å 

lære opp lokale instruktører kan 

en nå mange flere brukere. En 

av treningsgruppene holder til i 

Brattvåg. 

Takk til Tonje for et interessant 

og høyst aktuelt foredrag 

. 

Magne Lundemo 

Tonje Haugen Ødegård 

Møte 13. september 2022 

Vadsetosen 

Fint frammøte på ein heller grå og regnfull 
dag: nesten 30 personar! 
Etter ein del plunder fekk vi endeleg ut 
nota. Resultat: den største fangsten i 
Rotary si historie i Vadsetosen. Både når 
det gjeld antal og kvalitet! 
Etterpå følgte eit hyggeleg måltid på 
tradisjonelt vis med grilla aure, reker og 
god drikke. Nok ein hyggeleg kveld i 
Brattvåg Rotary! 

Magne Lundemo 
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Møte 20. september 2022 

Presentasjon av selskapene 

Meir Hjem og System-Electro 

Silje Mathisen fra «Meir hjem» og 

Øyvind Lervåg fra «System-

Electro» informerte om firmaene 

sine og det samarbeidet som de har 

etablert.  

Silje er utdanna interiørarkitekt og 

starta eige firma, Meir hjem, i 2018. 

Hun legger stor vekt på å bli kjent 

med kundene sine og de 

prosjektene hun jobber med. Hun 

satser på å levere «pakker» der 

interiørdesign blir kombinert med 

oppussing, innkjøp og 

prosjektledelse. For å lykkes med 

dette ønsker hun å knytte til seg 

samarbeidspartnere og det er her 

System-Electro kommer inn. Silje 

referte fra flere prosjekt hun har 

jobbet med, bl.a. et i 

Samfjordgårdene.  

System-Electro er et velkjent firma i 

Brattvåg og har i dag 16 ansatte. 

Nylig ble deler av firmaet solgt ut. 

Øyvind er nyansatt daglig leder i 

firmaet. I tillegg til tradisjonell el-

installering, satses det sterkt på nye 

oppgaver som el-billading, 

smarthus, solceller, belysning o.a. 

Dette samarbeidet omfatter også et 

byggefirma og det arbeides med å 

knytte til seg et rørleggerfirma.  

Silje Mathisen 

Øyvind Lervåg 

Magne Lundemo (red) 

Møte 26. september 2022 

Guvernørbesøk på Ørskog 

Guvernørbesøket vart avvikla på 

tradisjonelt vis i Ørskog Rotary 

sine lokale i «Gamlebanken».  

Guvernør Gunhild H. Aalstad 

hadde først eigne møte med begge 

styra og etterpå fellesmøte med 

medlemmene i dei to klubbane. 

Presidenten vår, Cathrine, fortalte 

om klubben vår på ein fortreffeleg 

måte med ein informativ PP-

presentasjon. 

Som vanlig god bevertning og 

trivelig stemning på Sjøholt. 

Magne Lundemo (red) 

Gunhild H. Aalstad 

Stand på Brattvågsenteret 

Lørdag 1. oktober 2022  

Informerte om Rotary og delte ut brosjyrer. 

Hadde loddsalg der inntektene skal gå til 

"Trivsel rundt Synnalandsvatnet"-prosjektet. 

Godt loddsalg og mange spørsmål om 

Rotary. Flere av medlemmene deltok på 

standen. 

Møte 4. oktober 2022  

Planlegging av Gapahuk åpningen 

den 9. oktober 

Der vi skal arrangere Rotary-marsj med 

gjette konkurranse på 3 stasjoner og 

trekning, servering, informasjon om 

prosjektet, og tildeling av takkegave til 

Øystein Ryste. 

9. oktober 2022 – opning av

gapahuken

Stort oppmøte og greit turvær. Rotary-

marsjen hadde god deltagelse. Trekning av 

gjettekonkurransen der vi hadde fått 

gevinster fra bedriftene. Servering av 

pølser, kaker, brus og kaffe var populært.  

Vi mottok sjekk fra Sparebanken Møre på 

15.000 kr og en "spleis" ga gode inntekter 

til driften av lysløypa.  

Øystein Ryste fikk gave og takk for arbeidet 

med gapahuken.   

Arne Tande orienterte om prosjektet og fikk 

takk for innsatsen. 

Sunnmøre Friluftsråd ved Hilde 

Ellingsæter utnevnte gapahuken til første 

Naturmøteplass i Haram. 
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Møte 18. oktober 2022 - 

RYLA 

Besøk av de 4 deltakerne vi sendte 

til RYLA. De fortalte om hektiske 

dager der de lærte hva lederskap går 

ut på, og besøkte bedrifter. Hadde 

godt utbytte av seminaret, men 

programmet var veldig stramt. De 

takket for anledningen til å delta og 

ville anbefale andre å søke 

deltakelse. 

Krabbefest/høstfest 28. 

oktober 2022  

Det ble en kjekk kveld med krabbe 

fra Fjørtofta - reker og annet 

tilbehør på fint pyntede bord, 

sammen med mange deltagere og 

gjester.  

Ragnhild Løken Lie ble tatt opp 

som medlem i klubben. Hun 

takket og gledet seg til å delta i 

det arbeidet klubben gjør. Lotteri 

der inntektene skal gå til 

utsmykking av korridorene på 

sykehjemmet på Eidet og 

Brattvåg. 

Møte 30. oktober 2022 – møte i 

Ålesund med verdens-presidenten 

Jennifer Jones 

En sjelden anledning til å treffe en så 

høytstående representant i Rotary. Hun er 

forøvrig den første kvinnelige 

verdenspresidenten. Hyggelig og fornuftig 

dame. 

7 representanter fra Brattvåg nyttet 

anledningen til å delta. Dette var ikke et 

ordinært møte. 

  Møte 1. november 2022 

  Presidentens møte / fritt møte.  

  Evaluering av gapahukprosjektet og 

  Rotary marsjen. 

  Møte 8. november 2022 

  Bedriftsbesøk hos Gjendemsjø anlegget på 

  Helland. 

 Møte 15. november 2022 – Foredrag 

 ved Jostein Skjelten 

 Jostein fortalte om barne- og ungdomsår 

 samt et voksen liv i Brattvåg.  



Side 4 

 Møte 22. november 2022 

 Bente Lund Jacobsen – vaktbikkje 

 Og  trekkhund 

President Cathrine helste alle 

velkomne. Ho gjekk kort gjennom 

aktuelle saker for klubben og 

orienterte litt om møta før jul. 

Siste møte dette året er tysdag 

13.12.22: juleavslutning. 

Bente Lund starta med å fortelje 

at eldreombodet er eit nasjonalt 

organ som vart etablert i 2020 av 

førre regjering og har kontor i 

Ålesund. Dei har fem no tilsette, 

men planane har vore å auke til 8 

– 10 personar. Desse planane kan

få ei krank skjebne fordi dagens

regjering i forslaget til

statsbudsjett har foreslått å leggje

ned kontoret. Dette var sjølvsagt

Bente ueinig i, og argumenterte

for ei framtid for kontoret i

Ålesund. Handsaminga i

stortinget vil avklare dette om kort 

tid.

Bente fortalde detaljert om

arbeidet til ombodet som går ut på

å sikre dei eldre sine rettar og

interesser. Aktuelle område er:

• Omsyn til eldre ved

overgangen til eit digitalt

samfunn

• Pensjonsreforma -

svekking av økonomien til

pensjonistar.

• Helse- og omsorg for

eldre. Heime og i

institusjonar.

• Samfunnsdeltaking. Viktig

med eldre i det politiske

livet.

Bente fekk tydeleg fram kva ho 

meinte om behovet for eit 

eldreombod i landet vårt. 

Arne V 

 Møte 29. november 2022 

 Bedriftsbesøk. Mørenot 

 Sitt hovudkontor på Moa 

 Ragnhild Løken (tilsett hos 

 Mørenot og medlem av 

 Brattvåg rotary) ønskte oss 

 velkomne og bydde på kaffe og 

 smågodt. Ho gav ordet til  

 Marthe Brodahl som hadde 

 ansvaret for presentasjonen av 

 bedrifta. 

 Ho fortalde og viste bilete av ei 

 stolt familiebedrift som 

 gjennom fleire tiår har forsynt 

 havbruksnæringa med 

 forskjellige typar  

 utstyr/fiskevegn. I 2018 vart 

 bedrifta seld ut av familien, og 

 den framtidige eigarstrukturen 

 er litt open for augneblinken. 

 Mørenot hadde 754 tilsette i  

 2021, og desse er spreidde 

 «worldwide» med produksjon, 

 salskontor, osv. 

 Marthe fortalde om bedrifta sin 

 visjon om ei berekraftig 

 utnytting av havrommet. 

 Mykje av Mørenot sine produkt 

 er laga av plast, og kontroll 

 med avfall er viktig. I denne 

 samanhengen gjorde ho grundig 

 greie for eit prosjekt bedrifta er 

 synleg stolt av: samarbeidet 

 med «The Ocean Clean-up», 

 som bruker store trålar (laga av 

 Mørenot!) til å samle opp plast i havet. 

 Etter presentasjonen fekk vi fritt vandre 

 fritt rundt i lokala og kunne konstatere at 

 Mørenot hadde skaffa seg framifrå  

 kontorlokale på Moa. Vi takka til slutt 

 vertskapet for eit triveleg og lærerik 

 besøk. 

 Arne V 

 Møte 6. desember 2022 

Vinsmaking ved Øyvind Haugen. 

25 forventningsfulle rotaryanere møtte 

opp til haustens møte med vinsmaking. 

Øyvind har vore eit fast årleg innslag på 

programmet vårt. Eit populært møte 

kvart år. 

Denne gongen presenterte han 4 viner 

frå ulike land. 

Ein Cabernet Franc frå Sør Afrika 

Ein Shiraz frå Australia 

Ein Zinfandel frå USA 

Ein Pinotage frå Sør Afrika. 

Stemninga vart etter kvart høg og 

tilbakemeldingane var mange etter 

kvart. 
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Alle var enige om at Øyvind 

hadde plukka ut interessante 

viner. Tilbakemeldingane  

frå dei frammøtte var varierte. 

Øyvind oppsummerte det med at 

smaken er ulik. Anbefalte at ein 

kjøper etter egen  

smak og kjøp lokalt. Eit godt tips 

er å kjøpe flasker med skrukork- 

då kan ein evt smake  

litt dagen etter også . 

Takker Øyvind for at han vil del 

sin kunnskap og erfaring med 

vinkjøp nok ein gong. 

Ref Thor G 

Møte 13. desember 2022 

Årsmøte  

President Cathrine Flem Lervåg 

ønska alle vel møtt. 

Sakliste med vanlege 

årsmøtesaker. 

Siste års president Bjørn Johnsen 

presenterte årsmeldinga frå styret 

i fjor. 

Kasserer Anders Lausund  

orienterte om den økonomiske 

situasjonen i klubben.  

Rekneskap for både klubben og 

prosjektet rundt 

Synnalandsvatnet vart 

presentert. 

Har bra med midler i 

bokfondet, men med så lav 

rente vert det ikkje delt ut 

kulturpris enno. 

Innkomande president Audun 

Klev la fram valgnemda sitt 

forslag til nytt styre 

President  Audun Klev 

Innkomande President ? 

Past President  Cathrine Flem 

Lervåg 

Sekretær Sigrid Eidsvik 

Kasserer Anders Lausund 

Styremedlem Bjørn Sandnes 

Årsmelding, rekneskap, 

budsjett neste år og valg vart 

enstemmig vedtatt. 

To nye medlemmer vart tatt 

opp i klubben. 

Marianne Karlsens og Ole 

Petter Årsund. Vi ønsker dei 

velkommen i klubben. 

Den formelle delen av møtet 

vart avslutta og vi tok fatt på 

den krevande oppgåva med 

ølsmaking og kåring av beste 

juleøl. 7 ulike ølsorter vart 

presenterte. Konklusjonen vart 

at Aas bryggeri sitt 

juleøl var det beste. Julebrusen  

nådde ikkje opp i denne 

konkurransen. 

God Jul til alle medlemmer i 

klubben. 

Ref Thor G 

Møte 13. desember 2022 

Møtefri / juleferie 

Møte 27. desember 2022 

Møtefri / juleferie 
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Møte 3. januar 2023 

Møtefri 

Møte 10. januar 2023 

Presidentens møte / 

komitearbeid 

Presidenten refererte frå høstens 

begivenheter og deretter ble det 

komitearbeid. 

Møte 17. januar 2023 

Haram kommune etter 1/1-24 – 

Kan bygdelagene finne veien 

videre – SAMAN? 

Innledning ved Ole Petter 

Aarsund 

Noen påstander/bemerkninger 

som kom frem i innledningen: 

Fogderidstrid basert på 

holdninger, kva kan hver enkelt 

gjøre? 

Brattvåg er blitt uglesett på 

grunn av pengebruk. Den største 

striden har vært mellom 

Vatne/Tennfjord og Brattvåg. 

Negativ mediaomtale fra små 

grupperinger. Politikere ligger 

bak og nører opp om uenigheter 

til egen vinning/posisjonering. 

For å ivareta den politiske 

nøytraliteten i Brattvåg 

Rotaryklubb, så ble debatten 

vinklet mot etikk og holdninger 

blant eldre og den oppvoksende 

generasjonen og hva Brattvåg 

Rotary kan bidra med i den 

dammenhengen. 

Red LS 

Møte 24. januar 2023 

Varaordfører Vebjørn 

Krogsæter orienterer om 

arbeidet i Haram 

Kommuneutval, der prosessen 

med å skille ut Nye Haram frå 

Ålesund er utfordringen. Hvor 

står vi? 

Først hedret vi Leif Sønderland 

med 90 års dagen den 23/1-23. 

Vi finner info om delinga på 

hjemmesida til Ålesund 

Kommune/kommunedeling. 

Kommuneutvalet blir den 

politiske styringsstrukturen 

som i den gamle modellen. 

Finansiering av delinga var 

ikkje på plass da foredraget ble 

holdt, men det kom på plass 

like etter. Frist for innlevering 

av politiske lister er 31/3-23 og 

valget avholdes i september. 

Haram blir vertskommune for 

landbrukskontoret og Ålesund 

blir vertskommune for 

Brann/redning. 

Gjelda vil nok auke etter 

delinga, da det er store 

endringskostnader som biler/ 

materiell, nye avtaler mm. Det 

er 6000 ansatte i ÅK, internpris 

på kr 800,- pr time. 20% jobber 

nå i helsesektoren og det blir 

etter hvert mangel på folk. 

Fleire eldre slutter enn nye blir 

tilført. Det går mot en 

spennende deling og start på 

Nye Haram Kommune. 

Red LS 

Møte 31. januar 2023 

Besøk av Galyne Blindheim frå 

Ulsteinvik. 

Hun bor i dag på Valderøya og holdt sitt 

foredrag via Teams. Hun viste en del 

bilder frå sin hjemby i Dnepro regionen. 

Det hav vært lite krig i hennes hjemby. 

Russisk var sprøket frem til 1991 og frå 

det tidspunktet var ukrains et ekstra 

språk. Forskjellen er som norsk/dansk. 

Galyne sier det er lett å lære norsk. Hun 

pratet elles om en del spesielle matretter 

som er tradisjon. Skole og integrering 

går greitt for de som har flyktet til 

Norge.  Det var stor innsamling av klede 

mm i forbindelse med dette foredraget 

og det har blitt fulgt opp et par ganger 

senere også. 

Red LS 

Møte 7. februar 2023 

Møtefri / Tunell stengt 
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Møte 14. februar 2023 

Perlin Design AS v/Elise Vestre 

www.perlin.no 
Perlin Design AS leverer bolig-

styling og andre interiørtjenester i 

Ålesund og området rundt. 

Bedriften ble startet av Elise Tennø 

Vestre i 2018 og ansetter nå flere 

med mål om å være 5 ansatte i løpet 

av våren 2023. 

Red ML 

Møte 21. februar 2023   

Møtefri / Tunell stengt 

Møte 28. februar 2023 

Besøk på Lepsøyrevet Fyr 

Se linken nedenfor som 

forteller historien til fyret: 

https://no.wikipedia.org/wiki/L

eps%C3%B8yrevet_fyr 

Møte 7. mars 2023 

Møtefri / Tunell stengt 

Møte 14. mars 2023 

Møtefri da det er Årsfest 

kommende fredag 

Møte 17. mars 2023 

Årsfest 
  Vi var ca 40 gjester samlet på 

 Brattvåg Fjordhotell til  

  Årsfest.  Velkomstdrink ble 

 servert i   foajeen. 

  Etter vi hadde gått til bords ønsket 

 Cathrine velkommen og overlot  

  ledelsen til Bjørn Sandnes.som 

 orienterte om kveldens program.  

  Rolf Doran, medlem med høyest  

  militær grad, ledet an i Kongens 

 skål og Kongesangen. 

  Mens vi ventet på forretten og 

 hovedretten ble det tid til gode 

 historier og fremførelse av diktet 

 Elefanten og brannkonstabelen av 

 Andre Bjerke. 

  Cathrine tok en  grundig 

 gjennomgang av hva klubben har 

 gjort hittil i hennes presidentår og 

 hva vi videre skal oppleve. 

  Innkommende Audun opplyste 

 hvem styret skal bestå av i hans 

 presidentår. 

  Desserten var kaker med fritt 

 valg. 

  Anne Marit takket for maten. 

  Lotteri der pengene skal gå til 

 Rotary Foundation. 

  Til slutt en quiz med spørsmål av 

 lokal art. Quiz er alltid  

  engasjerende. 

  En hyggelig kveld med god mat 

 og god stemning. 

Red HG 

http://www.perlin.no/
https://no.wikipedia.org/wiki/Leps%C3%B8yrevet_fyr
https://no.wikipedia.org/wiki/Leps%C3%B8yrevet_fyr
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Møte 21. mars 2023 

Møtefri / Tunell stengt 

Det er foredrag på ID-huset av 

psykolog Johanne Refseth. 

Møte 28. mars 2023 

Pensjonistforbundet v/ anne 

Lise Hessen Følsvik 
  President Cathrine ønsket  

  velkommen, spesielt til dagens 

  foredragsholder Anne Lise  

  Hessen Følsvik, fylkesleder i 

   Pensjonistforbundet i M&R. 

  Hessen Følsvik ga en grundig 

  gjennomgang av driften av 

  Pensjonistforbundet. Partipolitisk 

  og livssynsnøytrale, og hadde 

  mange likhetstrekk med Rotary. 

  Primære oppgaver er å jobbe for 

 pensjonistenes kår. Deriblant 

 opplæring i bruk av digitale 

 hjelpemidler. 240000 medlemmer 

 i 800 lokallag. 54 lokallag i M&R. 

  Som i Rotary er det utfordringer 

 med å verve nye medlemmer. 

  Klubbsaker: Cathrine takket for 

 en hyggelig årsfest og orienterte  

  om programmet framover. Hun  

  skrøt litt av prosjektene våre for å  

 imponere Hessen Følsvik. 

  Audun refererte fra PETS, som han 

 Mente   ga en god opplæring av 

 innkommende  presidenter. 

 Orienterte om klubbstyret for  

  kommende periode. 

Red HG 

Møte 4. april 2023 

Møtefri / Påskeuke 

Møte 11. april 2023 

Presidentens møte – 

Planlegging av 

pensjonistfesten 

  President Cathrine ønskte alle 

 velkomen. Bursdagshelsingar 

 gjekk til Trond, Hilbjørg og  

  Bjørn S. 

  Planlegging av pensjonist- 

  festen tysdag 25.04.23 på 

 kulturkafeen:  

  Møtelyden gjekk gjennom 

 detaljar og fordelte oppgåver 

 som 

• Dekke bord og smøre

brød

• Baking av 20 kaker

• Loddsal og gevinstar

• Underhaldning. Her vert

det jobba med

forskjellig…

• Klubbmeister Bjørn leiar

festen

  Vi ventar ca. 100 gjestar. 

  Elles: 

  Hilde Ellingsæter gjorde greie  

  for ein nasjonal ryddedag 6. 

 mai (laurdag). Rotary skal vere 

 med og rydde i Brattvåg  

  sentrum. Annonsering og info 

 kjem etter kvart. Dette må 

 ikkje forvekslast med 

 dugnaden ved Brattvåg kyrkje 

 som skal vere 2. mai. 

  Vi har fått invitasjon frå Elin 

 Sønderland til å delta på 

«Stafett 

  for livet». Eit arrangement til  

  støtte for kreftsaka. 

  Ragnhild Løken har mottatt 

 takk frå foredragshaldaren frå 

  Ukraina, som var strålande 

 fornøgd med innsamlinga vår. 

 Ragnhild vil følgje dette opp 

 med ny innsamling. 

  Presidenten understreka fleire 

 gongar kor viktig det er å vere 

 synleg med positive aktivitetar. 

 Og at dette skal visast gjennom 

  media. 

  AV 

Møte 18. april 2023 

Nye Haram Kommune – Prosessen 

presenteres av Kommunedirektør i 

Haram Anders Norvald Hammer 

  President Cathrine ønskte alle 

 velkomen.  Etterpå fekk vi korte 

 orienteringar om Ryla, 

 styreseminar, nye leikeapparat 

 ved Gapahuken, dugnad ved  

  kyrkja, «Rydd bygda di»-dagen, 

 Ukraina-innsamling, Rotary  

  Foundation og Paul Harris. 

  Så dagens hovudpost: Den nye 

 kommunedirektøren fekk ordet 

 framfor ei stor og lydhør forsamling. 

 Mange gjestar denne   kvelden!  

  Han presenterte først seg sjølv ved å 

 fortelje om familien sin (kone og 4 barn) 

 som er busett på Skothaugen i  

  Blindheim. Han fortalde om utdanning 

 og erfaring som NAV-leiar i 

 Storfjorden, Stranda, Hareid og Ulstein. 

 Og til sist kommunedirektør i Sande 

 kommune. 

  Så fekk vi høyre om prosjektgruppa som 

 arbeider for å få den nye 

 kommuneorganisasjonen på plass. 

 Strukturen er fastlagt, og tilsetjinga av 

 leiarane er nesten ferdig. Vi får  

  kompetente leiarar i alle posisjonar. 

 Fordelinga av dei kommunetilsette i den 

 noverande storkommunen er i full gang, 

 og mykje er bestemt før sommarferien.  

  Dimensjoneringa av arbeidstokken er 

 viktig: ikkje for mange, ikkje for få! 

  Utfordring: mangelen på budsjett! Tek 

 utgangspunkt i gamle Haram sitt siste 

 budsjett; det beste vi har! Viktig å ikkje 

bruke for mykje pengar. Saman med 
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næringsliv og friviljuge skal vi 

skape det gode samfunn! 

Optimismen prega møtet; dette 

skal vi få til saman! Til slutt lova 

direktøren å kome attende til 

Brattvåg Rotary om eit år for å 

gjere greie for status. 

Red AV 

Møte 25. april 2023 

Pensjonistfesten 

President Cathrine ønskte alle 

velkomen.  Ho fortalde kort om 

aktiviteten i klubben vår før ho 

gav ordet til klubbmeister Bjørn 

Sandnes, programleiar for 

kvelden. Han opna med litt 

praktisk info og held fram med eit 

dikt av Jostein Kvithaug om 

bestemødre. Som det utan tvil var 

mange av i salen! 

Allsong skaper trivsel og 

fellesskap. «No livnar det i 

lundar» skulle vere høveleg på 

denne tida av året, men utanfor 

vindauga så vi snøen lava ned og 

nordavinden ulte. Den varme 

saksofonen til Øyvind Lervåg var 

tonefølgje og han leidde 

forsamlinga trygt gjennom 

songen.  

Hovudinnslaget i programmet på 

desse pensjonistfestane er mat. Så 

også i år. Gode varme karbonadar 

rett frå kjøkenet på kulturkafeen 

vart etterfølgt av eit bugnande 

sunnmørsk kakebord. Alle vart 

godt forsynte og fornøgde. 

Viviann Maridal framførte ein 

sketsj med utgangspunkt i eit 

aktuelt tema: tilsetjing av leiarar 

i den nye Haram kommune. 

Treffande og morosamt, noko 

forsamlinga sette tydeleg pris 

på. Loddsalet var avvikla på 

sedvanleg vis under trygg leiing 

av Anne Marit. Pengane går til 

gode formål i klubben vår. 

Til slutt takka Leif Hofset frå 

Vatne og omland pensjonistlag 

for invitasjonen og ein hyggeleg 

kveld. President Cathrine 

avslutta det heile, takka for 

frammøtet og ønskte alle vel 

heim. Ein triveleg kveld både 

for gjestar og arrangør på 

kulturkafeen! 

Red AV 

Møte 2. mai 2023 

Dugnad i parken ved kirka i Brattvåg. 

Den årlege dugnaden gjekk av stabelen i 

kveld. Det har blitt ein tradisjon at  

Brattvåg Rotaryklubb stiller til dugnad 

saman med Brattvåg vel si gruppe 

for å gjere Brattvågen triveleg og fin. 

32 personer stilte med arbeidshansker og 

oppdretta ermer og klare til innsats. 

Jorunn Ulstein Fjørtoft i spissen for 

denne gruppa diska opp med kanelboller 

og sjokoladekake. Set ein ekstra spiss på 

opplevelsen med å delta på dugnaden. 

Harald Hagen i sitt Hageservice hadde 

utført grovarbeidet i forkant. Jobben til  

oss andre vart rydding og gjere området 

fint og presentabelt. 

Tusen takk til alle som deltok og ikkje 

minst til administratorene. 

Møte 9. mai 2023 

Bedriftsbesøk Stettesmia. 

Peder Stette tok imot oss og fortalde om 
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utviklinga av Stettesmia frå 

bestefaren sin via  

far og til seg sjølv som driver 

saman med søster Else Karin. 

Peder sjølv har hatt kjennskap 

med Rotary gjennom 

utvekslingsstudent til USA i 

1996. 

Han fortalde om ei fantastisk 

historie om korleis bestefaren 

starta med smie  og arbeidde  

med enkle utstyr til fiske og 

jordbruk. 

Utviklinga gjekk raskt og det 

vart investeringer i hovudsak til 

fiskeri og spesielt fiskebåter. 

Bedrifta slo seg saman og det 

vart oppkjøp. Det mest kjende 

var Optimar. Hadde 25%  

eigarandel i denne.  Haniel  

familien kjøpt til slutt Optimar 

for ein svimlende sum i 2015. 

Bedrifta  set no og investerer i 

finans og etablering av nye 

bedrifter. 

Takker for eit fantastisk 

interessant møte og mange aha- 

opplevelser. 

Tusen takk til Peder, Else Karain 

og han gamle far. 

Red Thor G 

Møte 16. mai 2023 

Møtefri / Tunell stengt 

Møte 23. mai 2023 

EGO-foredrag ved Ole Petter 

Aarsund 

Innkommande president Audun 

Klev leda møtet. 

Ekstraordinært årsmøte der 

neste års innkomande president 

skulle velgast. 

Cathrine Flem Lervåg vart 

enstemmig valgt.  

Audun. Orienterte om 

klubbsaker og orienterte frå 

styremøte 11.05.2023. 

Hovudpost.- Foredrag av Ole 

Petter Aarsund. 

Fødd i Brattvåg og vaks opp i 

Ystevågen. 

Har røtter frå Eidsvika og 

Brattvåg. 

Han har vore gift og har tre 

barn. 

Fortalde om ei interessant 

karriere  som starta som selger 

via drosjesjåfør til  

arbeid på kontor. Først på 

Brattvåg Skipsverft så til 

Ulstein og Rolls-Royce og etter 

kvart det som heiter 

Kongsberg.  

Fritida har blitt brukt til 

fotballen og etter kvart politisk 

engasjement. 

Spela fotball på Brattvåg, 

Ellingsøy og etter kvart på 

Rollon som eit av dei beste 

laga på  

Sunnmøre på den tida. Var 

kjent som ein notorisk 

målskårer til mange keepere 

sin 

store fortvilelser.  

Politikken har vore via til FRP og etter 

kvar til det som no vert kalla Haram 

INP. 

Er aktiv med i skipinga av ny Haram 

kommune. 

Takker deg OP for eit fengende og 

interessant ego- foredrag. 

Red Thor G 

Møte 30. mai 2023 

Dugnad Gapahuk / Synnalandsvatnet 

Ein gjeng med medlemer i Brattvåg 

Rotaryklubb saman men nokre frivillige 

stod for jobben som vart utført denne 
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kvelden. 

Det var rydding og felling av tre 

langs vegen rundt vatnet i tillegg 

til vedlikehald på rør for 

drenering gjennom vegen. 

Tove og Jorunn stod for 

bevertning. Ei kjekk stund med 

god arbeidsinnsats og hyggelig 

prat etter vel utført arbeid. 

Møte 6. juni 2023 

Foredrag ved Lars Lundemo 

Lars fortalte frå sitt opphold i 

Sør-Sudan, hvor han var i ett år 

som FN politi i en 

flyktningeleir. Landet grenser 

til 6 land og ble selvstendig i 

2011. Det er 11 mill. 

innbyggere, 62% er muslimer 

og 16% er kristne. Det er mye 

uroligheter og skarpe 

situasjoner og FN har bygd opp 

fleire flyktninge-leirer. 

Mandatet er å bistå sivile og 

drive humanitær hjelp. Lars 

kom med mange historier, som 

ikkje kan beskrives godt nok 

med ord. Han viste mange 

bilder fra flyktningeleiren, 

fleire landsbyer og patruljering 

på Nilen. 

Red: LS 

Møte 13. juni 2023 

EGO-foredrag ved Marianne 

Karlsnes og Elin Sønderland 

(kreftsaken) 

Først ute var Elin som 

snakket om engasjementet 

hun har i et årlig løp til 

inntekt for kreftsaken. 

Kreftforeningen har 135 000 

medlemmer og «stafetten for 

livet» har formålet omsorg og 

møteplass. Det er 14 stafetter 

over hele landet, som foregår 

2. og 3. september 2023, på

spjelkavik Stadion. Se også

www.stafettforlivet.no og

fasebook. 

Deretter var det Marianne sin 

tur med sitt EGO foredrag, 

som var fylt av informasjon 

og hendelser. Hun ble født i 

Søvika i 1950 og var en av 

fire jenter. Oppveksten var 

preget av bøker, kultur og 

matglede. Mor hennes var 

bibliotekar. Hun gikk 

handelsskule, var kontorist 

ved Walderhaug bakeri, 

punchedame på Ålesund 

Slakteri og jobbet på kontoret 

på Søviknes Verft. Hun ble gift i 1969 

og fikk etterhvert store utfordringer 

med et barn som var døv. Hun satt 

også i døveforbundet i fleire år. Disse 

utfordringene gikk ut over arbeidslivet 

og hun har vært lærerassistent i 35 år i 

Brattvåg. Hyggelig å bli kjent med 

Marianne gjennom dette foredraget. 

Elin med sitt foredrag. 

Marianne med sitt EGO foredrag. 

Red: LS 

Møte 20. juni 2023 

Fritt møte / Tunell stengt 

Presidenten brukte dette møtet til en 

evaluering av året som er gått. 

Spørreundersøkelse og konklusjoner er 

sent ut til alle medlemmene i etterkant 

av møtet. 

http://www.stafettforlivet.no/
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Møte 27. juni 2023 

Presidentskifte 

Avtroppende President 

Cathrine ønsket Audun 

velkommen som ny President 

for 2023/2024. 

To nye medlemmer ble også tatt opp 
i dette møtet, May og Arvid. I tillegg 
ble det loddsalg samt god drikke og 
en matbit. 
Det var stort oppmøte på dette siste 
møtet før sommerferien. 

Nytt medlem May 

Nytt medlem Arvid 

Loddsalg med premier av vanlig 
sort, både flytende og faste. 

Nye medlemmer med faddere 

Cathrine takker for seg – vel utført ! 

Red: LS 




